


ALIA: ZǓ TÀI – APPLICATION FORM
“异体：组态”申请表
Please fill out this application form and submit it with the necessary attachments via E-mail to: nikitalin@chronusartcenter.org. Please use “Your Name + Apply for Performer_ALIA” as your E-mail subject line. All applications must be received electronically by 23:59 (Beijing Time), Friday, May 15th, 2018. 
请填写该申请表并连同其它申请材料以邮件附件形式递交至以下地址：
nikitalin@chronusartcenter.org。请以“申请者姓名+ Apply for Performer_ALIA”作为邮件标题。所有申请材料须于2018年5月15日(星期五)23:59(北京时间)前按指定电邮形式成功提交。申请者将于2018年5月21日通过电邮获悉其申请状态。


Applicant's name/ gender identification / nationality / height and weight. Please attach a picture of you, possibly a full-body picture. 
   申请者姓名，性别，国籍，身高及体重。

2. English language proficiency level: novice, intermediate, advanced, or superior?   
    英语语言能力。

2. Professional background. Max. 300 words
    专业背景。

3. CV/ Bio including a full-body portrait. Max. 300 words
    CV/个人介绍（包含一张全身肖像照）。

4. Introduction to your previous projects / works. 
    过往参与项目或本人作品介绍。
Please, create 1 single PDF document, max. 4 pages and include it with this application form as an attachment. Include in the PDF pictures, video links and website – where applicable. 请将材料生成单个PDF文档，页数不可超过4页。内容可包含图片、视频链接以及网站（如有）。

5. Describe your interests and motivation in participating in this project. Max 200 words in English; max 500 characters in Chinese.
    请阐述您对此项目的兴趣之处，字数限英文200字以内，中文500字以内。


6. If you are selected, will you be able to carry out all the planned rehearsals and performances for this project?
   如获选，您是否可以履行完成项目所需的全程排练和演出？



